活動紀要 Events and activities

2012年2月7日

監管局舉行新春傳媒聚餐,出席的監管局代表包括 (左起)規管及法律總監劉淑棻女士、行政總裁余呂 杏茜女士、主席陳韻雲女士、服務總監韓婉萍女士 及執行總監黃維豐先生。

7 February, 2012

The EAA organised a spring reception with the media. Participating EAA representatives (from left): Director of Regulatory Affairs and General Counsel Ms Eva Lau, Chief Executive Officer Mrs Rosanna Ure, Chairman Ms Vivien Chan, Director of Services Ms Ruby Hon and Director of Operations Mr Anthony Wong.





2012年2月15日

監管局舉辦第四次從業員「聚焦小 組」,與持牌人就執業的情況交流 意見。

15 February, 2012

The EAA organised the fourth focus group meeting with licensees to exchange views with them on their practice.



2012年2月15日

監管局主席陳韻雲女士及行政總裁余呂杏茜女士出席香港 地產代理商總會的新春晚宴。陳韻雲女士在晚宴上致辭。

15 February, 2012

EAA Chairman Ms Vivien Chan and Chief Executive Officer Mrs Rosanna Ure attended the Spring Dinner organised by Hong Kong Real Estate Agencies General Association. Ms Chan delivered a speech at the dinner.